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Er heerst angst onder de medewerkers van het Europees Octrooibureau: huisarrest bij ziekte, 

muilkorf tegenover de pers en interne onderzoeken. Daarnaast is er de druk om steeds sneller, 

steeds meer octrooien goed te keuren. Op het hoofdkantoor in München is al verscheidene 

keren gestaakt. Wat de reden daarvan is en welke gevolgen dit heeft voor octrooien op leven – 

en hoe dat op korte termijn al kan veranderen – leest u in dit document. 

 

Hier vindt u het volledige verslag over het Europees Octrooibureau. 

Sinds enige tijd zijn de werknemers van het Europees Octrooibureau in München op gezette 

tijden op straat te vinden in plaats van achter hun bureau. Ze demonstreren, want de sfeer bij 

het EOB is bedroevend. Een extreem hoge druk en een president die iedereen schrik aanjaagt. 

Het EOB is een niet-gouvernementele instelling en valt daarom niet onder het Duitse 

arbeidsrecht. 

Het EOB leeft van de torenhoge kosten die bedrijven voor octrooiaanvragen moeten betalen 

en heeft zo natuurlijk belang bij het snel verlenen van veel octrooien. Zoals we al meldden in 

het kader van onze campagne tegen octrooien op leven, voorziet de structuur van het 

Europees Octrooibureau niet in onafhankelijk juridisch toezicht en controle door 

internationale rechterlijke instanties. 

 

https://blog.campact.de/author/lara-dovifat/
https://www.youtube.com/watch?v=9rYd0YKye0Y
https://www.campact.de/patente/appell/5-minuten-info/
https://www.campact.de/patente/appell/5-minuten-info/
https://www.campact.de/patente/appell/5-minuten-info/


Winst maken in plaats van onderzoeken 

Deze waanzin wordt met name door de huidige EOB-president Benoît Battistelli op de spits 

gedreven. Hij wil het bureau nog effectiever maken en de omzet verder verhogen. 

Arbeidsrecht, ziekte en vertegenwoordiging van het personeel door vakbonden zijn voor hem 

alleen maar een hinderpaal. Trots zegt hij: “Onze productiviteit is het afgelopen jaar met 10 

procent gestegen en de productie zelfs met 14 procent.” Het is dan ook geen wonder dat het 

aantal gepatenteerde planten, dieren en zaden sterk is gestegen. Octrooionderzoekers 

spreken van een ontoelaatbare situatie, interne opsporingsteams en ontslag op staande voet 

van vakbondsvertegenwoordigers. Ook klagen ze dat er nauwelijks nog tijd is om octrooien 

echt te onderzoeken. De rampzalige gevolgen van octrooien op leven zijn niet te overzien. 

Heiko Maas heeft het heft in handen – nu moet hij in actie komen 

Aan deze onhoudbare toestand kan alleen een einde worden gemaakt door de raad van bestuur 

van het EOB. Hierin hebben vertegenwoordigers van alle lidstaten zitting – ook de 

afgevaardigden van de verantwoordelijke minister van Justitie, Heiko Maas. De raad komt al 

op 16 maart bijeen om over de interne spanningen te spreken en het bureau weer onder 

controle te krijgen. Dit zou ook een eerste stap zijn om in de toekomst paal en perk te stellen 

aan het verlenen van octrooien op natuurlijk gekweekte of gefokte planten, dieren en 

zaadsoorten. Onderteken daarom hier nog snel onze oproep om octrooien op leven eens 

en voor altijd een halt toe te roepen! 

 

https://blog.campact.de/2016/02/diese-tomatensorte-schuetzt-vor-krebs-und-gehoert-einem-konzern/

